

Date: 4/05/2023 2023/5/4 التاريخ: 4/05/2023

Mr. Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai – United Arab Emirates سعادة السيد/ حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي — الإمارات العربية المتحدة

## Results of the Annual General Assembly Meeting of <u>Drake and Scull International PJSC</u> (the "Company")

Reference to the abovementioned subject, we would like to inform you that the Annual General Assembly Meeting of the Company was held on Thursday, Mai 4<sup>h</sup> 2023 at 1:00 pm, at Gulf Court Hotel - Business Bay, whereas the chairman of the company Mr. Shafiq Abdel Hamid led the meeting as a chairperson of the meeting, and the results of the meeting as follow:

- 1- The Chairman appointed Mr. Fadi Mohammad as the meeting rapporteur and Mr. Yousef Qaren as the vote collector.
- 2- The majority Shareholders ratified the Board of Directors' report pertaining to the Company's activities and its financial position for the financial year ending on 31/12/2022.
- 3- The majority Shareholders ratified the Auditor's Report for the financial year ending on 31/12/2022.
- 4- The majority Shareholders ratified the Company's balance sheet and profit and loss account for the fiscal year ending on 31/12/2022.

## نتائج اجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة")

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعالاه، نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن شركة دريك آند سكل إنترناشيونال شرع. ("الشركة") قد عقدت اجتماع الجمعية العمومية السنوية في تمام الساعة 1:00 من ظهر يوم الخميس الموافق 4 أيار 2023، في فندق جلف كورت بيزنس بيه حيث ترأس الاجتماع السيد شفيق عبد الحميد رئيس مجلس إدارة الشركة، وقد كانت نتائج الاجتماع كالتالي:

- 1- قام الرئيس بتعيين السيد / فادي محمد مقرر
   الاجتماع والسيد / يوسف قرن جامعا للأصوات.
- 2- صادق السادة المساهمين بالأغلبية على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركز ها المسالي عن السنة المالية المنتهية في 2022/12/31.
- 3- صادق السادة المساهمين بالأغلبية على تقرير مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 2022/12/31
- 4- صادق السادة المساهمين بالأغلبية على ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في 2022/12/31.





- 5- The majority Shareholders ratified the Board of Director's proposals concerning not distributing dividends, whether cash dividends or bonus shares
- 5- صادق السادة المساهمين بالأغلبية على مقترح مجلس الإدارة بعدم توزيع أرباح سواء نقدية أو أسهم منحة.
- 6- The majority Shareholders ratified the Board of Director's proposals concerning not distributing dividends to the members of the Board of Directors.
- )- صادق السادة المساهمين بالأغلبية على مقترح مجلس الإدارة بشأن عدم توزيع مكافأة على أعضاء مجلس الإدارة.
- 7- The General Assembly discharged the Board of Directors from their liability for the finance year ending on 31/12/2022.
- 7- قامت الجمعية العمومية بإبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من مسؤوليتهم عن السنة المالية المنتهية في 2022/12/31.
- 8- The General Assembly discharged the Company's Auditors from their liability for the fiscal year ending on 31/12/2022.
- 8- قامت الجمعية العمومية بإبراء ذمة مدققي الحسابات من مسؤوليتهم عن السنة المالية المنتهية في 2022/12/31.
- 9- The majority Shareholders ratified the appointment of Mr. Saqr Hassan, as a new member in the Company's Board of Directors in place of the resigning member and for the same remaining period of the resigning member's term of office
- 9- صادق السادة المساهمين بالأغلبية على تعيين السيد/ صقر حسن كعضو جديد في مجلس إدارة الشركة مكان العضو المستقبل وللمدة المتبقية ذاتها من مدة و لاية العضو المستقبل.
- 10- The majority Shareholders approved the appointment of Mazarz as the Company's Auditor for the year ending on 31/12/2023.
- 10- وافق السادة المساهمين بالأغلبية على تعيين السادة مكتب مرزارز كمدققي حسابات الشركة للعسام المسالي السذي سينتهي بتساريخ 2023/12/31.
- 11- The majority Shareholders approved to be represented by the company in lawsuits filed by the company against the previous management and the introduction of any party related to these lawsuits.
- 11- وافق السادة المساهمين بالأغلبية على قيام الشركة بتمثيل المساهمين في الدعاوى القضائية المقامة من قبل الشركة في مواجهة الإدارة السابقة وإدخال أي طرف ذي علاقة بهده الدعاوى.





12-**Special Resolution:** The required majority of the Shareholders approved the continuity of the company's activity, in order to complete the progress of the restructuring plan and the application submitted to the competent court

12- قرار خاص: وافق السادة المساهمين بالأغلبية المطلوبة وفق أحكام القانون على استمرارية نشاط الشركة، وذلك لاستكمال السير في خطة إعادة الهيكلة والطلب المقدم الى المحكمة المختصة.

Sincerely yours,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،

Dana Abu Alghanam **Board Secretary Drake & Scull International PJSC** 

أمين مجلس الإدارة شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.





دريك آند سكل انترناشيونال شمع Drace & Scull International PJSC P.O. Box: 65794, DUBAI, U.A.E.

